
 

 

 

 

Referat 

 

Der indkaldes til møde om Møde nr. 

Skolebestyrelsesmøde 2 

Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

 17/12 2019 Susannes kontor 15.30-17.30 

Deltagere 

Mette Jensen (formand) 

Marianne Holm Kodahl (næstformand) 

Iben Schorling (forældrerepræsentant) 

Britt (forældrerepræsentant) 

Kim Dall Refsing(forældrerepræsentant) 

Maya Steensdatter Torp(forældrerepræsentant) 

Tine Roos(forældrerepræsentant) 

Victor Bødskov Poulsen 9B (elevrådsrepræsentant) 

Simon Zauner Bærentsen 9B (elevrådsrepræsentant) 

Christian Weber (medarbejder SFO) 

Nina Kulow (medarbejder) 

Lars Odgaard Sørensen (medarbejder) 

Peter Vest Hansen (afdelingsleder) 

Allan Bech (indskolingsleder) 

Thomas Vindeløv (viceskoleleder)   

Susanne Runge Hartwigsen (skoleleder) 

Bemærkninger 

Fraværende: Thomas Vindeløv, Nina Kulow, Lars Odgaard, Kim Refsing, 

Iben Schorling, Allan Bech, Britt,  

Referat 

 

 

1. Godkendelser 
a. Referat 

b. Dagsorden  

 
2. Beslutninger: 

Ingen 

 

 

 

  

 

Bakkeskolen 

 

Dato 11/12 2019 

Udsendt af 

Susanne Runge Hartwigsen 

 

Afbud til 

Susanne Runge Hartwigsen 

Direkte telefon 79 79 77 75 

E-mail suhar@kolding.dk 



 

 

  Side 2 

 

 

3. Afgivelse af høringssvar: 
Ingen 

 

4. Emnedrøftelser: 
 
a. Budgetønsker til undervisningsmidler og elevaktiviteter 2020 (se bilag)  

Der er ønsket for flere midler end forvaltningen har afsat.  
Forslag fra ledelsen til at vi bruger en del af overskuddet fra 2019 på at 
dække merforbruget på undervisningsmidler. Dette har bestyrelsen 
godkendt. 
Næste møde drøftes de kommunale budgetkonsekvenser for hhv. skole 
og SFO. 

 

 

5. Nyt fra skolen 
a. Nyt fra formanden  

b. Nyt fra eleverne  

Eleverne har ønske om individuel arbejde i klyngen - ikke kun 

læsning i timerne. Susanne tager det i høring på et 

udskolingsmøde. 

Eleverne har også ønske om at kunne tjekke mobilen en gang 

om dagen. Bestyrelsen ønsker at holde fast på formålet om 

mere nærvær og fællesskaber. Hvordan kunne strukturen se 

ud? Simon og Victor tager det tilbage til elevrådet for at 

beskrive et forslag til bestyrelsen.   

c. Nyt fra skolen  

 

Nyt fra Indskolingen 

Vi nærmer os efterhånden halvejs i skoleåret 2019 – 2020 og må kigge til-

bage på et år der er gået meget hurtigt. Vi arbejder lige nu i indskolingsafde-

lingen på at finde en ny og bedre model for, hvordan vi arbejder sammen 

omkring skabelsen af inkluderende fællesskaber. 

 

Siden sidst har vi bl.a. afholdt en vellykket juleklippedag, med deltagelse af 

forældre og bedsteforældre, og julestemningen har langsomt forplantet sig 

blandt både voksne og børn, godt hjulpet på vej af daglige morgensamlin-

gerne med julesang og julekalender.  

 

I SFO’en har vi sagt farvel til vores to flittige studerende Kim og June, og 

sagt pænt goddag til vores to nye Merethe og Line.  

 

Nyt fra mellemtrinnet 

Klasserne på mellemtrinnet skiftes fortsat til at have ansvar for vores sam-

ling hver torsdag i 3. lektion. 

Den faste ramme er at vi synger en sang og så er der meddelelser. Derefter 

optræder en klasse for de øvrige, og vi slutter med en sang. 

Det er fantastisk at opleve at alle klasser tager ansvar, både for at afholde 

samlingen og i forhold til at have respekt for at andre optræder, fortæller el-

ler spiller musik. 



 

 

  Side 3 

 

 

Indholdet er meget forskelligt, lige fra fælles klasseoplevelser i form af ud-

flugter, danskforløb ol. til personlige fortællinger om f.eks. ophold på et jule-

mærkehjem, med mulighed for at stille spørgsmål. 

Eleverne får mulighed for at se hinanden i en anden kontekst, hvilket er godt 

for gensidig accept og blik for andres talenter og livsvilkår. 

 

Vi har fortsat fokus på sprog og adfærd samt brugen af digitale medier. Mo-

bilerne bliver lagt i skabet om morgenen, og der må ikke spilles på compu-

terne i skoletiden. 

 

Nyt fra udskolingen 

Siden sidst har der været terminsprøver for 9. årgang. Det er forløbet plan-

mæssigt.  

 

Med udgangspunkt i skolens principper har vi gennemført klassesammenlæg-

ning på 7. årgang, så vi nu har to klasser med 26 elever i hver klasse.  

Lærere og elever er ved at finde hverdagen sammen.  

 

Vi glæder os til, at Thomas Vindeløv langsomt vender tilbage i det nye år. 

 

 

 

6. Evt.   

 

 

FOKUSOMRÅDER FREMADRETTET  

 Hvordan understøtter principperne skolens profil? 

 Drøftelse af mødeafvikling/form, så det bliver mest interessant 

at deltage også for elever. 

 Årshjul for skolebestyrelsens arbejde 

 Principper gennemgås  

 Til beslutning: 

 Temamøde:  

 

Skolebestyrelsesmøder 15.30-17.30 for skoleåret 2019-20 

28. januar 

25. februar 

24. marts 

5. maj 

9. juni 


